



聖荷西中文學校

四十週年校慶(2014) 標誌設計比賽

San Jose Chinese School

40th Anniversary (2014) Logo Design Contest

比賽規則 Rules

- 1) 參加者須為聖荷西中文學校過往或現在的學生、家長、兄弟姐妹、老師。
Open to the SJCS community: past and present students, parents, siblings, and teachers.
- 2) 參賽作品必須為原創作品。
Design has to be original work.
- 3) 作品主題為聖荷西中文學校四十週年慶。歡迎參賽者查詢學校歷史。
The theme is SJCS 40th Anniversary. Contestants are welcome to research the school's history.
- 4) 參賽作品為聖荷西中文學校所有，不會發還參賽者。學校有權決定是否並如何使用所有作品。參加者可能需要協助修改作品。
Entries are the property of San Jose Chinese School and will not be returned to contestants. SJCS has the sole right to determine whether to use the item(s), which item(s) to use, and the manner of using them, including but not limited to: modifying, converting, resizing, and putting them on SJCS accessories. Contestants may be asked to help to modify the entry.
- 5) 請繳交設計軟體文件 (electronic vector graphics files)。手繪作品須能轉為 electronic vector graphics files (e.g. Adobe Illustrator)。
Electronic vector graphics files are preferred. Hand drawn items have to be possible to be converted into a vector graphics file (e.g. Adobe Illustrator).
- 6) 單色設計，以淨色為背景，作品尺寸最大為 4"x4"
Single color on a solid color background no bigger than 4" x 4"
- 7) 重要日期：
2/23/2013 公佈比賽細節
3/2/2013 – 3/30/2013 收件
4/20/2013 – 4/27/2013 評審
5/4/2013 公佈得獎名單及優勝作品
5/18/2013 頒獎典禮

Dates:

2/23/2013 announcement: contest details

3/2/2013 – 3/30/2013 item collection

4/20/2013 – 4/27/2013 judging

5/4/2013 announcement: winners and designs

5/18/2013 award ceremony

8) 請將作品連同參加表格於 3/30/2013 或以前繳交至:

- 電郵(參賽者名字為檔案名稱): 請寄 sjcstoday@yahoo.com; 或

- 紙本或光碟(參賽者名字為檔案名稱): 請交到學校辦公室 E1

Please send in your item with the contest entry form attached by 3/30/2013:

- Email (contestant's name as file name): send to sjcstoday@yahoo.com, or

- Hard copy or CD (contestant's name as file name): bring to School Office E1

9) 獎品:

Prizes:

第一名一名: \$50

One 1st Place: \$50

第二名一名: \$30

One 2nd Place: \$30

第三名一名: \$20

One 3rd Place: \$20



聖荷西中文學校

四十週年校慶(2014)標誌設計比賽

San Jose Chinese School

40th Anniversary (2014) Logo Design Contest

				辦公室用 Office use only
姓名 Name	班號 SJCS Class	日校年級 Grade in day school	電話 Phone	交件日期 Date turned in
中文:	現校生 current	年級 Grade: _____	電郵 Email	收件人 Received by
English:	校友 alumnus	校友 Alumnus 其他 Others: _____		

請將表格將連同作品一起繳交 Please turn in form with entry item